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UCHWAŁA NR XLVI/454/2022 

RADY DZIELNICY VII ZWIERZYNIEC 

z dnia 20 września 2022 r. 

 

w sprawie wydania opinii dla wariantów W5 i W6 Trasy Pychowickiej. 

Na podstawie § 3 pkt 4 lit. c uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2021 r. poz. 6701) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Opiniuje się pozytywnie przedstawione przez wykonawcę koncepcji warianty. Jako 

wariant najlepszy z dotychczas przedstawionych wskazuje się wariant W6, z następującymi 

uwagami: 

a) opracowanie powinno objąć fragment ul. Mirowskiej od planowanego ronda na 

skrzyżowaniu z ul. Księcia Józefa do posesji nr 157a, 

b) powinno się zachować ciągłość ciągów pieszych i rowerowych przy ul. Księcia Józefa 

w rejonie Mostu Zwierzynieckiego, 

c) proponuje się objęcie opracowaniem połączenia pieszego i rowerowego ul. Kościuszki 

z ul. Emaus, 

d) wnioskuje się, aby zachować obecne połączenie ul. Świętej Bronisławy z ul. Księcia Józefa 

i tym samym zrezygnować z budowy łącznika do ul. Królowej Jadwigi. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Uchwałę podejmuje się na wniosek wykonawcy koncepcji Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej. 

Wskazany jako najkorzystniejszy wariant W6 przewiduje zarówno wykonanie linii tramwajowej 

łączącej Bronowice i Ruczaj z możliwością przejazdu we wszystkich relacjach na węźle „Przegorzały”, 

jak i wykonanie tunelu drogowego pod rzeką Wisłą, co zmniejszy wpływ inwestycji na środowisko 

i krajobraz. 

Proponowane połączenie ul. Św. Bronisławy z ul. Królowej Jadwigi wiązałoby się z koniecznością 

wyburzenia kilku domów i bardzo skomplikowałoby układ drogowy. Uważamy, że nie ma uzasadnienia 

dla wprowadzania aż tak bardzo radykalnych zmian, a obecny dojazd od strony ulicy Księcia Józefa nie 

będzie spowalniał tramwajów, przy dobrze zsynchronizowanej sygnalizacji świetlnej. 


